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PROTOKÓŁ NR XI/2025 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 23 stycznia 2025 r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

Nieobecny radny – Marek Jedrzejewski 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 14: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie zgłosili wniosków do przesłanego porządku obrad. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że złożone zostały wnioski do porządku obrad: 

 

Pierwszy wniosek złożony w dniu 16 stycznia 2025 r. przez Komisję Skarg, Wniosków             

i Petycji o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej Sesji projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek o wprowadzenie  do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil 

Włodarski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Jędrzejewski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek z dnia 16.01.2025 r. został przyjęty. 

 

Drugi wniosek złożony w dniu 17 stycznia 2025 r. przez Wójta Gminy Damnica                       

o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej Sesji projektu uchwały w sprawie udzielenia 
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pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na organizowanie publicznego transportu 

zbiorowego w roku 2025. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Słupskiemu na organizowanie publicznego transportu zbiorowego w 

roku 2025 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil 

Włodarski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Jędrzejewski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek z dnia 17.01.2025 r. został przyjęty. 

 

Porządek obrad Sesji po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja Wójta Gminy Damnica z pracy w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja z realizacji interpelacji i wniosków radnych złożonych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy Damnica za 2024 rok. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2025 r. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2025 - 2040. 

7. Projekt uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem 

Słupsk  dotyczącego przejęcia praw i obowiązków Gminy Damnica związanych                

z korzystaniem z usług Ośrodka Pomocy Osobom Nietrzeźwym i Bezdomnym  w Słupsku 

przy ul. Gdyńskiej 13a. 

8. Projekt uchwały w  sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica          

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki                     

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii                       

i Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu Audytu Krajobrazowego 

Województwa Pomorskiego. 
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10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego przystąpienia do procedury 

zmiany granic administracyjnych Miasta Słupska. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - obręb Wiszno. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - obręb Damnica dz. nr 177. 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - obręb Damnica dz. nr 297 i 295/3. 

14. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy 

Damnica na 2025 rok. 

15. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

16. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

organizowanie publicznego transportu zbiorowego w roku 2025. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokoły z poprzednich Sesji tj. 28 listopada 

2024 r. oraz 12 grudnia 2024 r. zostały sporządzone, podpisane  i opublikowane w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Gminy Damnica. Do protokołów nie wniesiono uwag. 

 

 

Ad. 2 

Wójta Gminy P. Obert przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Wypowiedź znajduje się pod linkiem: 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/63343/sesjaaradyagminyadamnicaaawadniua23astyczni

aa2025.htm  

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają pytania do 

przedstawionej informacji. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że informację z realizacji interpelacji i wniosków 

radni otrzymali w wersji elektronicznej w aplikacji eSesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy radni mają pytania do informacji? 

 

Radna A. Formela w związku z otrzymaniem odpowiedzi na interpelacje, które złożyła           

w ostatnim czasie zwróciła się o większe zaangażowanie przy udzielaniu odpowiedzi na 

interpelacje. Radna zdaje sobie sprawę, że interpelacja to nie jest petycja, czyli jakby dążenie 

do zmiany istniejącego stanu, do poprawny ale m.in. tak to wygląda. Radni po to składają 

interpelacje uzyskane od mieszkańców, żeby poszły one dalej, żeby ten stan się zmienił. 

Radna nawiązała do interpelacji dotyczącej poprawy bezpieczeństwa w ruchu drogowym na 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/63343/sesjaaradyagminyadamnicaaawadniua23astyczniaa2025.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/63343/sesjaaradyagminyadamnicaaawadniua23astyczniaa2025.htm
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drodze krajowej nr 6 w miejscowości Mianowice. Zwróciła się do osoby wyznaczonej czyli 

Pani Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Damnicy. Stwierdziła, że zna kompetencje 

i wie, że tą drogą zajmuje się Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad, zna adres i 

mogłaby osobiście przesłać tam interpelację. Zamierzeniem radnej nie było aby to ZGK 

wysłał tą interpelację. Radna liczyła na to, że ktoś może spojrzy na mapę gogle, może ktoś 

pojedzie i zrobi zdjęcia, przyjrzy się czy faktycznie jest w tym sens i zasadność. Radna 

zwracała się także o rozważenie regularnych kontroli prędkości przez Policję i nie sądzi, że 

Generalna Dyrekcja napisze w tej sprawie do Policji. 

 

Dyrektor ZGK w Damnicy A. Winsztal wyjaśniła, że kompetencje Dyrektora Zakładu 

Gospodarki Komunalnej są tylko w granicach działek gminnych. Dyrektor ZGK nie posiada 

kompetencji i nie może nakazać niczego Generalnej Dyrekcji, może jedynie przekazać 

interpelację do właściwego zarządcy drogi. Radaru do pomiaru prędkość ZGK także nie 

postawi, bo to jest kompetencja Generalnej Dyrekcji. 

 

Radna A. Formela stwierdziła, że dokładnie rozumie to, co powiedziała Pani Dyrektor, jednak 

można było wskazać, że to jest faktycznie potrzebne. Wobec takiego stanu radni nie powinni 

składać interpelacji do Wójta Gminy tylko bezpośrednio do Powiatu, Generalnej Dyrekcji. 

Będzie łatwiej i szybciej. 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski uważa, że interpelacje i wnioski radnych wysyłane za 

pośrednictwem Urzędu Gminy czy jednostek sprawia, że ranga tej prośby wzrasta niż gdyby 

prośba ta była podpisana przez jedną osobę. Ta instytucjonalność ma znaczenie. 

 

Radna A. Formela stwierdziła, że takie było jej zamierzenie składając interpelację. Zwróciła 

się bezpośrednio do Urzędu, do Wójta, aby ta ranga wzrosła. Natomiast wygląda to tak, że do 

Generalnej Dyrekcji zostało napisane jedno zdanie, że przekazuje się interpelację radnej. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że zgodnie z § 52 ust. 1 Statutu Gminy Damnica, 

przewodniczący Komisji stałych, co najmniej raz w roku przedstawiają Radzie Gminy 

sprawozdanie z działalności Komisji. 

Przewodniczący Komisji przedłożyli Radzie Gminy sprawozdania z pracy za 2024 rok. 

 

Sprawozdanie Komisji Oświaty i Spraw Społeczno – Socjalnych – załącznik nr 3. 

Sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów – załącznik nr 4. 

Sprawozdanie Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Inwestycji – załącznik nr 5. 

Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – załącznik nr 6. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy sprawozdania wymagają 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionych sprawozdań. 
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Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2025 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2025 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil 

Włodarski 

NIEOBECNI(1) 

Marek Jędrzejewski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/102/2025 w sprawie  zmian                

w budżecie Gminy Damnica na 2025 r. została podjęta. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2025-2040. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił   wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2025- 2040 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil 

Włodarski 

NIEOBECNI(1) 

Marek Jędrzejewski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/103/2025 w sprawie  zmian                  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2025-2040, została podjęta. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Słupsk  

dotyczącego przejęcia praw i obowiązków Gminy Damnica związanych z korzystaniem z 

usług Ośrodka Pomocy Osobom Nietrzeźwym i Bezdomnym  w Słupsku przy ul. Gdyńskiej 

13a. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Słupsk  

dotyczącego przejęcia praw i obowiązków Gminy Damnica związanych z korzystaniem          

z usług Ośrodka Pomocy Osobom Nietrzeźwym i Bezdomnym  w Słupsku przy ul. Gdyńskiej 

13a. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil 

Włodarski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Jędrzejewski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/104/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Słupsk  dotyczącego przejęcia praw                       

i obowiązków Gminy Damnica związanych z korzystaniem z usług Ośrodka Pomocy Osobom 

Nietrzeźwym i Bezdomnym  w Słupsku przy ul. Gdyńskiej 13a, została podjęta.           
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Ad. 8 

Projekt uchwały w  sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica          

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki                     

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii                       

i Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w  sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 

15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom 

Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil 

Włodarski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Jędrzejewski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/105/2025 w sprawie zmiany uchwały 

Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia 

„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 

2023-2025”, została podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu Audytu Krajobrazowego 

Województwa Pomorskiego. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu Audytu Krajobrazowego 

Województwa Pomorskiego 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kamil Włodarski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Jędrzejewski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/106/2025 w sprawie wyrażenia 

opinii do projektu Audytu Krajobrazowego Województwa Pomorskiego, została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego przystąpienia do procedury 

zmiany granic administracyjnych Miasta Słupska. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego przystąpienia do procedury 

zmiany granic administracyjnych Miasta Słupska 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil 

Włodarski 

NIEOBECNI(1)_ 

Marek Jędrzejewski 
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Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/107/2025 w sprawie wyrażenia 

stanowiska dotyczącego przystąpienia do procedury zmiany granic administracyjnych Miasta 

Słupska, została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 134/1, położonej w obrębie geodezyjnym Wiszno.  

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil 

Włodarski 

NIEOBECNI(1) 

Marek Jędrzejewski 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/108/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 177, położonej w obrębie geodezyjnym Damnica.  

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil 

Włodarski 

NIEOBECNI(1) 

Marek Jędrzejewski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/109/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działek nr 297 i 295/3, położonej w obrębie geodezyjnym Damnica.  

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil 

Włodarski 
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NIEOBECNI(1) 

Marek Jędrzejewski 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/110/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Damnica 

na 2025 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Damnica 

na 2025 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil 

Włodarski 

NIEOBECNI(1) 

Marek Jędrzejewski 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/111/2025 w sprawie uchwalenia 

planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Damnica na 2025 rok, została podjęta. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil 

Włodarski 

NIEOBECNI(1) 

Marek Jędrzejewski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/112/2025 w sprawie rozpatrzenia 

petycji, została podjęta. 

 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na organizowanie publicznego transportu zbiorowego w roku 2025. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na organizowanie publicznego transportu zbiorowego w roku 2025 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Jerzy Mielewczyk, Katarzyna Mieleszczuk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil 

Włodarski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Jędrzejewski 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XI/113/2025 w sprawie wyrażenia woli 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na organizowanie publicznego 

transportu zbiorowego w roku 2025, została podjęta. 
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Ad. 17 

Radny J. Mielewczyk zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy, czy jest możliwość 

wyznaczenia miejsca parkingowego dla osób niepełnosprawnych na parkingu przed Centrum 

Edukacji i Kultury? Taka potrzebę zgłaszają mieszkańcy. 

 

Wójt Gminy P. Obert odpowiedział, że propozycja ta zostanie rozważona i jeżeli będzie 

możliwość takie miejsce zostanie wyznaczone. 

 

Radny K. Kozłowski zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy kierowanym w imieniu 

mieszkańców Damnicy, starszych, niezmotoryzowanych. W związku z wprowadzeniem           

z dniem 1 stycznia segregacji tekstyliów mają z tym problem, ponieważ firma nie odbiera. 

Mamy PSZOK w Karzniczce, gdzie możne oddać tekstylia ale nie wszyscy maja samochód. 

Starsi mieszkańcy zgłaszają problem z tym związany, bo nie mają jak dowieźć do PSZOK. 

Czy Gmina może w jakiś sposób pomóc mieszkańcom, może jakiś pojemnik? Nie chodzi 

tylko o Damnicę, problem ten będzie w całej gminie.  

 

Wójt Gminy P. Obert wyjaśnił, że to nie jest taka prosta sprawa. Do odbioru tekstyliów 

wskazany jest PSZOK w Karzniczce. W umowie podpisanej z firmą odbierającą odpady 

zapisane jest, że tekstylia należy tam dostarczyć. Na chwilę obecną nie ma żadnych 

możliwości, aby móc oficjalnie mieszkańcom pomóc.  

 

Radny K. Kozłowski stwierdził, że widząc skale problemu to można spodziewać się że 

mieszkańcy nie będą mieli gdzie oddawać tekstyliów i będą je wyrzucać po lasach, rowach, 

śmietnikach przy ulicy. Radny uważa, że należy wspólnie zastanowić się i coś wymyśleć jak 

rozwiązać ten problem. 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski stwierdził, że poruszony temat jest znany i to nie tylko         

w naszej Gminie ale wśród wszystkich samorządów. Prowadzono rozmowy na ten temat 

podczas konwentu Wójtów. W miastach jest ten sam problem, mieszkaniec stutysięcznego 

miasta zawozi tekstylia do PSZOK. Mało to jest realne ale musimy spełnić ten warunek 

wynikający z przepisów prawa. Wszyscy musimy się przyzwyczaić do PSZOK i częściej        

z niego korzystać. Ważna będzie pomoc sąsiedzka w tym zakresie. 

 

Wójt Gminy P. Obert wyjaśnił, że na przyszły rok podpisując umowę można rozważyć opcję 

odbioru tekstyliów. Należy mieć też świadomość, że podnieście to stawkę opłaty za odbiór 

śmieci, gdyż wzrosną koszty wywozu. Natomiast teraz nie ma takiej możliwości. 

 

Radny K. Kozłowski stwierdził, że można zaangażować Zakład Gospodarki Komunalnej        

w Damnicy, który np. raz na kwartał podstawi ciągnik z przyczepą i mieszkańcy będą mogli 

oddać tekstylia. 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski wyjaśnił, że to nie jest takie proste. Należy pamiętać, że 

obowiązuje element segregacji tych odpadów. Ktoś za chwilę będzie odpowiadał za to, co 

zbiera. Czy ZGK będzie odpowiadał i segregował te elementy. To nie może tak 

funkcjonować, że podstawiona zostanie przyczepa i kierowca odwiezie odpady na PSZOK. 

To musi ulec wstępnej segregacji. To, że mają to być tylko tekstylia nie może być tylko 

odbiór. Pracownik PSZOK odbierający odpady dokonuje wstępnej segregacji. 
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Radna K. Mieleszczuk zwróciła się z pytaniem, czy ktoś orientował się, czy istnieje 

możliwość postawienia kontenerów np. przez Czerwony Krzyż tak jak to było kiedyś? Można 

nawiązać współpracę i byłaby z tego ogólna korzyść. 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski odpowiedział, że z informacji, które uzyskuje od innych 

samorządów wynika, że coraz częściej kontenery te są zabierane i nie funkcjonują już. 

Natomiast rozważa się, aby samorządy takie kontenery we własnym zakresie stawiały            

w miejscach często odwiedzanych. Jest to jakieś rozwiązanie i będziemy się temu przyglądać. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do Wójta w sprawie studni w Dąbrówce. 

Czy miejsce na wybicie studni wykonawca sam wybrał, czy zostało im narzucone? 

 

Kierownik Referatu Inwestycji J. Jarominiak odpowiedziała, że studnia bita jest w miejscu 

istniejącego ujęcia wody. Wcześniej na tym samym terenie były dwie studnie i na tej samej 

działce powinna być bita trzecia studnia. Wykonawca w miejscu wiercenia napotkał głazy, 

których nie mogą przebić i z tego powodu musieli przenieść się kilka metrów dalej. Są to 

jednak sytuacje, których nie można przewidzieć. 

 

Sołtys W. Francuz podziękował Wójtowi Gminy, Przewodniczącemu Rady, Dyrektor ZGK za 

podjęcie decyzji i przewiezienie pracownikom pracującym przy studni w Dąbrówce płyt 

betonowych, które pomogły w pracy. 

Sołtys W. Francuz poruszył problem bardzo złego stanu odcinka drogi powiatowej przez wieś 

w Bobrownikach. Obecny stan drogi stwarza zagrożenie bezpieczeństwa zarówno dla 

kierujących pojazdem jak i dla pieszych. Ma świadomość, że ten odcinek drogi będzie przez 

powiat na wiosnę remontowany. Jednak do tego czasu należałoby wykonać jakąś bieżącą 

naprawę. 

Kolejna sprawa, to sprawa znaku drogowego, z która zwracał się do Radnego rady Powiatu 

Pana Z. Pawłowskiego. Należałoby zwrócić się do wykonawcy o przestawienie tego znaku. 

Zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy w kwestii drogi betonowej w Dąbrówce. 

 

Wójt Gminy P. Obert odpowiedział, że w sprawie drogi w Dąbrówce gmina czeka formalną 

decyzję. Jeżeli będzie już ZRiD wówczas będzie można przystąpić do modernizacji. Jeżeli 

chodzi o drogę w Bobrownikach to jej obecny stan jest znany i zgłaszany do odpowiednich 

jednostek.  

 

Radny Rady Powiatu Słupskiego G. Kiczmachowski odniósł się do kwestii poruszonej przez 

sołtysa W. Francuza dotyczącej stanu odcinka drogi powiatowej w Bobrownikach, który        

w roku bieżącym ma być kompleksowo przebudowany. Faktem jest, że prace takie fizyczne 

rozpoczną się dopiero wiosną. Natomiast to absolutnie nie tłumaczy katastrofalnego stanu 

nawierzchni. Radny złożył w tej sprawie interpelację i prawdopodobnie w przyszłym 

tygodniu dziury w nawierzchni zostaną załatane. Natomiast, co do znaku, o którym mówił 

sołtys radny podejmie interwencję. 

 

 

 

 

 



15 
 

Ad. 18 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14:40 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady XI Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

 

 


